
 Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 

 Város- és Gazdaságfejlesztési  

 Bizottsága 

9/2025. VGFB ülés 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült: a Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottság 2025. május 21-ei, munkaterv szerinti üléséről 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal II. emeleti tárgyalóterem 

  

Jelen voltak: Gyuga Mihály József elnök, Fehérdi Zsuzsanna, Kontschán Flórián Jenő, Molnár István, 

Papp Péter Attila, Szabó György, Szigeti Árpád Olivér bizottsági tagok  

Távol voltak:  Hartyáni László Imre, Túri Bernadett bizottsági tagok 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

Gyuga Mihály József elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 16 óra 6 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt.  

Ismertette az ülés napirendi pontjait.  

Hartyáni László Imre és Túri Bernadett bizottsági tagok 16 óra 8 perckor megérkeztek az ülésre, a jelenlévő 

bizottsági tagok száma: 9 fő. 

Gyuga Mihály József elnök javaslatot tett a tárgyalandó előterjesztésekre és azok tárgyalási sorrendjére 

tekintettel a meghívott vendégekre. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a tárgyalandó 

napirendek tárgyalási sorrendjéről.  

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

120/2025. (V. 21.) határozata  

a napirendek tárgyalási sorrendjéről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága a 2025. 

május 21-ai, munkaterv szerinti ülésén a napirendi pontokat a következő sorrendben tárgyalja: 

1. A Képviselő-testület 2025. május 28-ai nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

− Az Oroszlányi Rendőrkapitányság beszámolója a település közbiztonságának helyzetéről, a 

közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról 

− Az oroszlányi Városi Temető 2024. évi üzemeltetéséről szóló tájékoztató 

− Beszámoló az OIH Zrt. 2024. évi tevékenységéről 

− Beszámoló az „Oroszlányi Távfűtésért” Közalapítvány 2024. évi működéséről, tevékenységéről 

− Az önkormányzat tulajdonában álló lakások bérletéről és elidegenítéséről szóló 13/2023. (X. 31.) 

rendelet módosítása 

− Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

− Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2024. évi költségvetésének végrehajtásáról 

− A 2025. évi költségvetés - 3/2025. (II.18.) önkormányzati rendelet – módosítása 

− Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

1/2023. (I.31.) önkormányzati rendelet módosítása 

− Oroszlány Város Önkormányzata Gazdasági Programja (2025-2029) 

− Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

− Közterület elnevezése 

2. A Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

− A régi sportcsarnok elnevezése 

− Szelektív hulladékgyűjtő szigetek optimalizálása 

− Szúnyogok elleni védekezéssel kapcsolatos tájékoztatás 

3.  Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 
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1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2025. május 28-ai nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

Az Oroszlányi Rendőrkapitányság beszámolója a település közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság 

érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról 

Hufnágel Ákos r. alezredes, rendőrkapitány elmondta, az elmúlt évben a bűncselekmények száma 7%-kal 

kevesebb lett. Közterületen elkövetett bűncselekmények száma évről évre csökken. Kiemelt bűncselekmények 

száma 2023-hoz képest 2024-ben kb. ugyanannyi, a testi sértések száma 12-re csökkent 25-ről. Szórakozó 

helyeken vannak a testi sértések zöme, ezek száma markánsan csökkent. Nem városi, hanem országos 

tendencia a vagyon elleni bűncselekmények számának emelkedése. Az erőszakos bűncselekményből, a 

rablásból 2024-ben 3 esetet prognosztizáltak, zsarolás 2 volt. Tulajdon elleni szabálysértés, 50 E Ft alatti, itt 

82-ről 145-re emelkedett. A közlekedés biztonsági helyzettel kapcsolatban, a vármegyében Oroszlány volt, 

ahol nem volt halálos baleset 2023-ban. 2024 márciusában volt egy baleset, melynek 2 halálos áldozata volt. 

A balesetek okozói ittas vagy bódult állapotban vezettek, a Csákvár felé vezető úton jellemző a vad elütés, a 

Bokodi úton is. Gyorshajtás is jellemző, emelkedett a száma. A jelenlét a közterületen emelkedett, azért, mert 

jöttek új kollégák. Nem csak a jelenlét, hanem az óraszám is emelkedett. A vármegyében 2023-hoz képest 

emelkedett a reagálási idő. 8 körzeti megbízottal rendelkeznek. Készül egy bemutató anyag a kábítószer, 

kristály fogyasztással kapcsolatban, ma volt sajtótájékoztató a vármegyei főkapitányságon, a TV2 le is fogja 

vetíteni a mai Híradóban. Tavaly elindult egy komoly büntető eljárás, a múlt héten fejeződött be az egyik része, 

10 drogkereskedő ellen, 4 M Ft került elkobzásra. Ami sokat segít a munkájukban, az a városi kamerarendszer. 

Köszönetét fejezte ki a közterület-felügyeletnek, a vármegyében Oroszlányban van a legjobban használható 

kamerarendszer. Megköszönte továbbá a képviselő-testület és az önkormányzat támogatását. 

Gyuga Mihály József elnök megköszönte a munkát, amit a kábítószerkereskedelem felderítése érdekében 

végeztek. Sok ember került a rendőrség látókörébe. Kellett a törvényi háttér, ki lett szélesítve a hatáskörük, 

megnőttek a lehetőségeik az intézkedésekre. 

Szabó György bizottsági tag elmondta, nem tudja elfogadni a beszámolót. A rendőrségi állomány 

folyamatosan csökken, a végrehajtó szervek kopnak, anyagi megbecsülés nincs, sok esetben több joga van a 

bűnözőknek. Becsületükre válik, hogy így is dolgoznak. Rengeteg lakossági bejelentés is jön hozzá.  

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki elfogadja az előterjesztést, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

121/2025. (V. 21.) határozata 

„Az Oroszlányi Rendőrkapitányság beszámolója a település közbiztonságának helyzetéről, a 

közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról” című előterjesztés 

véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Rendőrkapitányság beszámolója a település 

közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett intézkedésekről és az azzal kapcsolatos 

feladatokról” című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Hufnágel Ákos r. alezredes, rendőrkapitány 16 óra 22 perckor elhagyta az ülést. 

Az oroszlányi Városi Temető 2024. évi üzemeltetéséről szóló tájékoztató 

Gyuga Mihály József elnök ismertette előterjesztést.  

Dobos János a Libitina Kft. ügyvezetője elmondta, azért szokott következő évre csúszni a beszámoló, mert 

vannak olyan cégek, akik az év végén még nem adják oda a számlákat. A költségek növekedtek a tavalyihoz 

képest, az inflációt jóval meghaladóan, a bevételek csökkentek, az elhunytak száma csökkent és a temetkezési 

szokások megváltoztak. 2023-ban volt rendelet módosítás, egy lényeges tétel kikerült, a bennmaradók nem 

lettek korrigálva. 2023 előtt úgy nézett ki, ha valaki megváltotta a sírját, volt sírhely díj bérlemény és temetődíj. 

A rezsi rész ki lett véve, ez számottevő kiesést jelent, 10%-kal csökkent a bevétel, a költségek viszont 14%-

kal nőttek. Volt szemétdíj miatt deficit, akkor az önkormányzat segített. A vállalt kötelezettségeiken kívül a 

táblázatban látszik, hogy a hulladék gazdálkodást megpróbálták optimalizálni, van még konténer bérlés,2024-

ben 6,4% volt az emelkedés a hulladék költségben. Az újra kialakult deficit miatt kérték az önkormányzatot, 

hogy kompenzálja azt. Kaptak egy megkeresést a Depónia Kft.-től, hogy a MOHU-nak kéne fizetnie a 

szállításokat, ebben zavar támadt, a továbbiakban csak úgy tudják elszállítani, ha pluszban kifizetik. Fél napos 
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munka volt kigyűjteni, hogy 2024-ben hány kg-ot, milyen időszakra milyen konténereket szállítottak el, ha 

ugyanannyi szállítás lenne 2025-ben, a mostani szemétdíjhoz kéne több mint 5 M Ft lenne. Az egész gazdasági 

évre írta ki a bevételeket, ez olyan mértékben eltér a kiadásoktól, likviditási hurokba kerültek, nem maradna 

forrásuk. Kérték az önkormányzatot, próbálják megoldani, vagy kifizetik, vagy kiveszik a szemétszállítást. 

Folytattak tárgyalást a Depónia Kft.-vel, hogy lehetne ezt optimalizálni. A hulladékszállító autó nem tud 

beállni a temetőbe, a konténereket lecserélnék, vagy meg kéne venni, 5 M Ft az elszállítás, 3,8 Ft többlet lenne, 

nem lenne túl gazdaságos. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, ezt most nem tudják megoldani, 6 M Ft kompenzációról van szó, mint 

minden más területen, próbálják megoldani, hogy az önköltséget a tevékenység fedezze. Meg kéne oldani, 

hogy a sírhely megváltásokból ki tudna jönni, 25% kompenzáció lenne, át kéne gondolni.  

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester kérdése az volt, kivel tárgyaltak a Depónia Kft.-től és mikor. 

Dobos János ügyvezető elmondta, Szentendrei Csaba úrral. 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester elmonda, Steigervald úrral fognak leülni, próbálnak meg egyeztetni, 

kérte a műszaki és pénzügyi iroda közreműködését, szeretné a temető fejlesztésével kapcsolatos dolgokat 

leegyeztetni, próbáljanak meg a Depóniával egyeztetést folytatni. 

Dobos János ügyvezető elmondta, amikor megkapta a levelet, az volt a jelzés, hogy kezdjék átgondolni, mert 

hamarosan élesíteni kell. Aztán azt közölték, még ezeket a fuvarokat bevállalják, de sürgős döntés kell. Ha a 

döntés csúszik, bevállalja díjat, csak nem mer aláírni szerződést, mert ez a város szemete. 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester elmondta, az előkészítő munka őszig ki fog húzódni. Kezdjék el, 

Steigervald úrral tudna egyeztetni. 

Gyuga Mihály József elnök egyetértett az elhangzottakkal, javasolta, ezt a kompenzációs összeget javasolják 

elfogadásra, azzal a kitétellel, hogy vizsgálják felül a Depónia Kft.-vel a lehetőségeket, kiegészítve azzal, hogy 

a vizsgálat induljon el abba az irányba, hogyan lehet az alapdíjakat növelni, hogy közelítsenek a kiadások és 

bevételek egymáshoz. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

122/2025. (V. 21.) határozata 

„Az oroszlányi Városi Temető 2024. évi üzemeltetéséről szóló tájékoztató” című előterjesztés 

véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az oroszlányi Városi Temető 2024. évi üzemeltetéséről szóló 

tájékoztató” című előterjesztést azzal a kitétellel, hogy vizsgálják felül a Depónia Kft.-vel a lehetőségeket, 

kiegészítve azzal, hogy a vizsgálat induljon el abba az irányba, hogyan lehet az alapdíjakat növelni, hogyan 

közelítsenek a kiadások és bevételek egymáshoz.  

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Dobos János ügyvezető 16 óra 40 perckor elhagyta az ülést. 

Beszámoló az OIH Zrt. 2024. évi tevékenységéről 

Németh Gábor az OIH Zrt. vezérigazgatója elmondta, a tájékoztatót mindkét társaság illetékes szerve 

tárgyalta május 9-én. Az OIH Zrt. a munkáknak köszönhetően jelentős többlettel zárt.  Bizonyos energia 

költségek is kedvezően alakultak. A nyereség a társaságnál eredménytartalékba került. Kiemelte, az OIH Zrt. 

gazdasági helyzete stabil, jelentős pénzek vannak lekötve. Lehetővé tették, hogy bizonyos értékvesztést 

elszámoljanak. A LÜN Kft. beszámolóját is tárgyalták. 

Kontschán Flórián Jenő bizottsági tag elmondta, jól végezte munkáját mindkettő cég. Kérdése az volt, ha 

9-én volt ülés, miért két nappal ezelőtt kapták meg az anyagot, kevés volt az idő az átnézésre, elismerés, 

próbálják meg ne így eljuttatni. 

Gyuga Mihály József elnök hozzátette, neki is kevés volt az idő az átolvasásra. 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, ezekről az ülésekről a jegyzőkönyvet is el kell készíteni, jegyző 

úrnál itt voltak az anyagok, tegnap előtt lett újból elküldve. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, 81 M Ft profit és 25 M Ft eredmény keletkezett, saját tulajdonban 

mennyi van. 
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Németh Gábor vezérigazgató elmondta, 35 lakás tartozik bele, átlagos piaci színvonalnál alacsonyabban 

vannak ezek a lakások hasznosítva.  

Szabó György bizottsági tag megköszönte a beszámolót.  

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki elfogadja a két beszámolót, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal, 2 fő 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

123/2025. (V. 21.) határozata 

a „Beszámoló az OIH Zrt. 2024. évi tevékenységéről” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Beszámoló az OIH Zrt. 2024. évi tevékenységéről” című 

előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Beszámoló az „Oroszlányi Távfűtésért” Közalapítvány 2024. évi működéséről, tevékenységéről 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, az alapítvány tudta folytatni a cég szerinti működését, 15 és fél M 

Ft beruházást tudott az alapítvány támogatni, 19 pályázót. A működési költségeket próbálták alacsonyan 

tartani. Azt érzi, ez az alapítvány nem igaz, hogy okafogyottá vált, de tevékenysége kezd háttérbe szorulni, 

nincs új jelentkező, a távfűtésre való átállás már elérkezett az optimumhoz, a működési költségekre van 

fedezet. Megköszönte az eddigi támogatást. 

Kontschán Flórián Jenő bizottsági tag hozzátette, két éve vélhetően ebben a szolgáltató körben kicsi a 

jelentősége az alapítványnak, de hogy megmaradjon, indokoltnak tartja.  

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki elfogadja az előterjesztést, kézfelemeléssel jelezze.  

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

124/2025. (V. 21.) határozata 

a „Beszámoló az „Oroszlányi Távfűtésért” Közalapítvány 2024. évi működéséről, tevékenységéről” 

című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Beszámoló az „Oroszlányi Távfűtésért” Közalapítvány 2024. 

évi működéséről, tevékenységéről” című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Az önkormányzat tulajdonában álló lakások bérletéről és elidegenítéséről szóló 13/2023. (X. 31.) rendelet 

módosítása 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a módosítást áttárgyalták, megköszönte a munkát a részt vevőket. Egy 

probléma van, nem jól lett elővezetve. Azt, hogy mind a költség alapú mind a piaci bérbeadásoknál a Pénzügyi 

és Humán Bizottság sorsolással döntse el a nyertesek között a bérlés lehetőségét, az Együttes Bizottság ezt a 

variációt nem támogatta.  

Tassi József ügyvezető elmondta, úgy emlékszik, hogy a szociálisnál pontozással, a piacinál sorsolással 

döntsenek.  

Gyuga Mihály József elnök elmondta, az volt a végkonklúzió, hogy egyiknél sem javasolják a sorsolásos 

megoldást. 

Árva Ferenc elmondta, a sorsolás csak pont azonosság esetén van. 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, elutasította mindkét bizottság, azt mondták, van annyi 

tapasztalatuk, hogy el tudják dönteni. 

Gyuga Mihály József elnök véleménye szerint ne legyen sorsolás, az 5. pontot javasolja kivenni. A 

pontrendszernél vannak, akik szeretnének újra pályázni, ott volt szó arról, hogy akik nem fizetnek, 3 hónapnál 

több hátralékkal rendelkeznek, azok ne indulhassanak, viszont vannak olyanok, akik tisztességesen fizetnek, 
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akkor a pontrendszerben ez 2 plusz pontot érhessen. Javasolta, az 5. pontot vegyék ki a rendeletből. Kérte, aki 

támogatja, hogy az 5. alpont kivételre kerüljön a rendeletből, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen, 3 nem szavazattal, 

1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

125/2025. (V. 21.) határozata 

módosító javaslatról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja, 

hogy a rendelet 5. alpontja kivételre kerüljön. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki az előterjesztést elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen, 4 nem szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

126/2025. (V. 21.) határozata 

„Az önkormányzat tulajdonában álló lakások bérletéről és elidegenítéséről szóló 13/2023. (X. 31.) 

rendelet módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az önkormányzat tulajdonában álló lakások bérletéről és 

elidegenítéséről szóló 13/2023. (X. 31.) rendelet módosítása” című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról  

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a strand 

Túri Bernadett bizottsági tag elmondta, a strand felújításával kapcsolatban, nem látott mást a facebookon 

megosztott bejáráson, csak a két alpolgármestert, a polgármestert, Gyuga Mihályt nem látta. Mielőtt meg lesz 

nyitva a strand, végleges bejárás kéne, ő is szívesen megnézné az előkészületeket, de eddig nem volt rá 

lehetősége, nem kapott meghívást. Az OIH Zrt., és a LÜN Kft. részéről köszöni a hozzájárulást, a Veoliának 

is. A bizottságot, ha felkérték volna, jöttek volna, de ilyen nem érkezett, reméli mielőtt nyitásra kerül a sor, 

meg tudják nézni. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, ezt megbeszélik, a testület Gerenday Zsuzsanna alpolgármestert és 

engem bízott meg, személyesen be tudott menni, de ők többször voltak, mint ő. 

Papp Péter Attila bizottsági tag 17 óra 10 perckor elhagyta az ülést, a jelen lévő bizottsági tagok száma:8 fő 

Mók Attila alpolgármester elmondta, folyamatos napi kapcsolatban vannak Gerenday Zsuzsannával és 

Gyuga Mihállyal, megköszönte a lelkiismeretes munkát, de másképp közelítené meg, ne kelljen szólni, hanem 

mondják, hogy szeretnék megnézni, és azonnal kimennek. 

Németh Gábor vezérigazgató hozzátette, folyamatosak az egyeztetések, lesznek önkéntes munkák, erről 

adnak tájékoztatást. 

Gyuga Mihály József elnök javasolta, június 13-án pénteken, előtte szerdán a bizottsági ülés előtt 

megnézhetik. Kérte, aki elfogadja az előterjesztést, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

127/2025. (V. 21.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, 
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a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2024. évi költségvetésének végrehajtásáról 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, szép eredmény lett. Kérte, aki a rendelettervezetet elfogadja, 

kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a rendelettervezetről. 

A bizottság a rendelettervezetet nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

128/2025. (V. 21.) határozata 

a „Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2024. évi költségvetésének végrehajtásáról” című 

előterjesztés rendelettervezetének véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2024. évi 

költségvetésének végrehajtásáról” című előterjesztés rendelettervezetét. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki az előterjesztést elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen elfogadta, és meghozta 

az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

129/2025. (V. 21.) határozata 

a „Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2024. évi költségvetésének végrehajtásáról” című 

előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2024. évi 

költségvetésének végrehajtásáról” című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Papp Péter Attila bizottsági tag 17 óra 15 perckor visszaérkezett az ülésre, a jelen lévő bizottsági tagok száma: 

9 fő 

A 2025. évi költségvetés - 3/2025. (II.18.) önkormányzati rendelet – módosítása 

Kontschán Flórián Jenő bizottsági tag elmondta, az új Szolgáltató Városközponttal kapcsolatban, volt 

VGFB ülésen szó róla, abban állapodtak meg, hogy a funkciójának előkészítése lesz, a jelenlegi önkormányzat 

fejlesztésére vonatkozó koncepció kidolgozásra kerül, itt nem látja ennek nyomát, az egyiket látja. Kérdése az 

volt, most ez milyen állapotban van. 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester hozzátette, a kiválasztási ülésen volt szó erről. 

Imrő János irodavezető elmondta, ennek az épületnek korábbi tervezése folyamatban van, van sora a 

költségvetésben, ennek terhére fog elkészülni a koncepció terv. 

Szigeti Árpád Olivér bizottsági tag ki 17 óra 17 perckor elhagyta az ülést, a jelen lévő bizottsági tagok száma:8 

fő. 

Imrő János irodavezető elmondta, van egy diplomamunkán dolgozó úr, aki foglalkozott ezzel az épülettel, 

ötleteket adott átalakítási lehetőségekre, ehhez kapcsolódóan idén pályázati forrás is kiírásra kerülhet. 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester elmondta, két variáció van erre az épületre, az egyik a diplomamunka 

és a másik a szerződés módosítás, ezt lenne a javaslat. 

Kontschán Flórián Jenő bizottsági tag elmondta, az egyeztetés során arról volt szó, hogy funkcionális 

felülvizsgálat van, a hivatal épületénél és a Szolgáltató Városközpontnál. 

Szigeti Árpád Olivér bizottsági tag 17 óra 20 perckor visszaérkezett az ülésre, a jelen lévő bizottsági tagok 

száma:9 fő 

Imrő János irodavezető hozzátette, megmaradt előirányzat erre. 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki elfogadja a rendelettervezetet, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a rendelettervezetről. 
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A bizottság a rendelettervezetet nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal, 4 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

130/2025. (V. 21.) határozata 

„A 2025. évi költségvetés - 3/2025. (II.18.) önkormányzati rendelet – módosítása” című előterjesztés 

rendelettervezete véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 2025. évi költségvetés - 3/2025. (II.18.) önkormányzati 

rendelet – módosítása” című előterjesztés rendelettervezetét. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki az előterjesztést elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal, 4 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

131/2025. (V. 21.) határozata 

„A 2025. évi költségvetés - 3/2025. (II.18.) önkormányzati rendelet – módosítása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 2025. évi költségvetés - 3/2025. (II.18.) önkormányzati 

rendelet – módosítása” című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 1/2023. 

(I.31.) önkormányzati rendelet módosítása 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, bízik az előkészítő szakmai felkészültségében, kérte, aki elfogadja a 

rendelettervezetet, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a rendelettervezetről. 

A bizottság a rendelettervezetet nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

132/2025. (V. 21.) határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló 1/2023. (I.31.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztés rendelettervezete 

véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 1/2023. (I.31.) önkormányzati rendelet módosítása” című 

előterjesztés rendelettervezetét. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki az előterjesztést elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

133/2025. (V. 21.) határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló 1/2023. (I.31.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 1/2023. (I.31.) önkormányzati rendelet módosítása” című 
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előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök javaslatot tett a nem tárgyalandó előterjesztésekre.  

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

134/2025. (V. 21.) határozata 

a nem tárgyalandó előterjesztésekről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága a 

következő előterjesztéseket nem tárgyalja: 

− Beszámoló a Benedek Iskola Gyermekeiért Közalapítvány 2024. évi működéséről 

− Az oroszlányi házi gyermekorvosi körzetekkel kapcsolatos döntések 

− Felhívás városi kitüntetésekre irányuló javaslattételre 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Oroszlány Város Önkormányzata Gazdasági Programja (2025-2029) 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, tárgyaltak a Szolgáltató Városközpontról, ha ezt a Gazdasági 

Programot elfogadják, alávetik magukat a programban jelölt minden alpontnak. Akkor tudja elfogadni, ha 

pontos tájékoztatást kapnak mind az anyagi részről, mind a lehetőségekről. A 17. oldalon volt a 2.4-es alpont, 

ezt a pontot kivenné. Nem kidolgozott, nem látja megfelelően alátámasztva. 

Szigeti Árpád Olivér bizottsági tag kérdése az volt, nem lehet, hogy azért van tágan megfogalmazva, hogy 

több mindent is meg lehessen valósítani? 

Kontschán Flórián Jenő bizottsági tag elmondta, ez a város szempontjából komoly anyagi szempont, ez a 

megfogalmazás arra utal, hogy a városközpontba át kell költöznie a hivatalnak, ezt ő sem tudja így támogatni. 

Milliárdos döntést nem lehet meghozni, rövid távon el kell dönteni, mi legyen. 

Papp Péter Attila bizottsági tag hozzátette, megszavazza, de a legnagyobb probléma ezekkel a mondatokkal 

az, hogy az előző ciklus döntései érvényesek, ami arról szól, a hivatal marad ebben az épületben és elkezdik 

fejleszteni.  

Gyuga Mihály József elnök javasolta, hogy a Gazdasági Programból a 17. oldal 2,4. alpontja és a 18. oldal 

legfelső mondata kerüljön ki, a program később kerüljön újra tárgyalásra. Kérte, aki ezt támogatja, 

kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a módosító javaslatról. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal, 5 

tartózkodással elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

135/2025. (V. 21.) határozata 

módosító javaslatról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága nem 

támogatja, hogy a Gazdasági Programból a 17. oldal 2,4. alpontja és a 18. oldal legfelső mondata kerüljön ki, 

a program később kerüljön újra tárgyalásra. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja a Gazdasági Program elfogadását, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 2 igen, 5 nem szavazattal, 

2 tartózkodással elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

136/2025. (V. 21.) határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata Gazdasági Programja (2025-2029)” című előterjesztés 

véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága nem 
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javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata Gazdasági Programja 

(2025-2029)” című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

Bartalus László irodavezető ismertette az előterjesztést. 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki elfogadja az előterjesztést, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

137/2025. (V. 21.) határozata 

a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések” című 

előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Közterület elnevezése 

Gyuga Mihály József elnök ismertette előterjesztést. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

138/2025. (V. 21.) határozata 

a „Közterület elnevezése” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Közterület elnevezése” című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

2. NAPIRENDI PONT:  A Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

A régi sportcsarnok elnevezése 

Gyuga Mihály József elnök ismertette az előterjesztést.  

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

139/2025. (V. 21.) határozata 

a régi sportcsarnok épületrész elnevezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja 

a régi sportcsarnok épületrészének a „Jugovics József Sportcsarnok” elnevezés képviselő-testület által történő 

elfogadását. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Szelektív hulladékgyűjtő szigetek optimalizálása 

Kovács Gábor környezetvédelmi referens ismertette az előterjesztést. Elmondta, kérdés, hogy készítsenek-

e részletes anyagot, vannak javaslatok új helyszínekre. 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester elmondta, pár hónapja volt döntés, hogy megszüntetik a lakóházas 

övezetekben. Gáborék összeállíthatnak anyagot, bővíteni esetleg, családi házaknál maradjon, tömbházaknál 

növeljék. Ha növelik, nem tudja mit mond a Depónia Kft., mi a limit. 

Kovács Gábor környezetvédelmi referens elmondta, a MOHU-tól kapnak támogatást. 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester kérdése az volt, a felsorolt helyeket megtartsák-e. 
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Fehérdi Zsuzsanna bizottsági tag elmondta, a családi házaknál nem megoldott az üveg elszállítás. Kérdése 

az volt, hova teszik az üveghulladékokat. 

Kontschán Flórián Jenő bizottsági tag elmondta, a kommunális hulladékba. 

Gyuga Mihály József elnök véleménye szerint inkább legyen ott a sziget. 

Szigeti Árpád Olivér bizottsági tag elmondta, inkább a bővítésre törekedjenek. 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester elmondta, a műszaki irodának kell egy itiner, hogy abban induljanak 

el, hogy ezek maradnak, és milyen terület legyen pluszban. A MOHU nem engedi a Depóniának a változtatást. 

Szabó György bizottsági tag elmondta, átkerült a hulladékgazdálkodás a Depóniához. Kérdése az volt, a 

hulladéktároló edény, a szigetek kinek a tulajdona. 

Bartalus László irodavezető elmondta, a Depónia Kft.-é. 

Gyuga Mihály József elnök javasolta, a kiegészítéssel, amit Gerenday Zsuzsanna alpolgármester elmondott, 

állítsák össze a következő bizottsági ülésre ennek költségvetését. Ennek tárgyalására térjenek vissza következő 

bizottsági ülésen. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

140/2025. (V. 21.) határozata 

a szelektív hulladékgyűjtő szigetek optimalizálásáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja, 

hogy készüljön el egy költségterv a szelektív hulladékgyűjtő szigetek optimalizálásával kapcsolatban, mely a 

következő bizottsági ülésen kerüljön megtárgyalásra.  

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Szúnyogok elleni védekezéssel kapcsolatos tájékoztatás 

Kovács Gábor környezetvédelmi referens ismertette az előterjesztést. 

Papp Péter Attila bizottsági tag 17 óra 47 perckor elhagyta az ülést, a jelen lévő bizottsági tagok száma: 8 fő. 

Bartalus László irodavezető elmondta, ezt a tájékoztatót kiküldték minden önkormányzatnak. Oroszlányban 

nem jellemző, hogy nagy számú szúnyog lenne, eddig nem volt igény irtásra. Majkon volt, hogy elrendeltek 

riasztást. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, nem emlékszik, hogy volt szúnyogirtás, környezetvédelmi 

szempontból is ellenzi, nem javasolja támogatni. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 5 nem szavazattal, 3 fő 

tartózkodással elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

141/2025. (V. 21.) határozata 

a szúnyogok elleni védekezéssel kapcsolatos tájékoztatásról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága nem 

támogatja a szúnyogok elleni védekezéssel kapcsolatban a szúnyogirtás önkormányzat által történő 

megrendelését. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

3. NAPIRENDI PONT: Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, Szabó György képviselő kérelmet nyújtott be, a Borbála telepen a 

Dózsa Gy. utcáról a Bem J. u. és Zichy M. u. kereszteződésbe szeretnének megállni tilos táblát kiegészítő 

táblával bizonyos távolságra vonatkozóan. 

Bartalus László irodavezető elmondta, ez a szakasz tényleg veszélyes, indokolt, ezt felvették már a 

koncepcióba, hozhat a bizottság támogató döntést a forgalom technikai módosításra, akkor azt meg tudják 

rendelni a szolgáltatótól.  

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja a kérelmet, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 
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A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

142/2025. (V. 21.) határozata 

a Zichy Mihály utcai helyi közút forgalmi rendjének módosításáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja, 

hogy a Zichy Mihály utca közútjának szelvényezés szerinti jobboldalán a Bem József utcai csatlakozási 

vonalában „Megállni tilos” (KRESZ 60. ábra) közúti jelzőtábla, alatta „20 méter” hossz hatályt jelölő 

kiegészítő tábla kerüljön kihelyezésre az Erkel Ferenc utca felé hatályosan. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester elmondta, Steigervald úrtól kaptak egy tájékoztatást, hogy június 1-től 

a vasárnapi lakótelepi hulladék szállítást meg akarják szüntetni. A Gazdasági Programmal kapcsolatban 

mondjanak itinert, hogy ez az egész anyag nem tetszik-e, vagy csak az a pár mondat, és van-e ezen kívül más 

probléma. 

Kontschán Flórián Jenő bizottsági tag nehezményezte, hogy a Gazdasági Program az utolsó napokban került 

kiküldésre, nem lehet elvárni, hogy felelősen gondolkodjanak, erre nem volt idő, ezért utasította el. 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester elmondta, tehetnek javaslatot, hogy tegyék át júniusi testületi ülésre. 

Gyuga Mihály József elnök javasolta, a strand bejárással kapcsolatban, június 3-án 16 órakor legyen. 

Szabó György bizottsági tag elmondta, a Gazdasági Programmal nincs problémája, a Szolgáltató 

Városközponttal kapcsolatban nem tud semmit. 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester elmondta, most készül, a tények megvizsgálása, a tervezést követően 

fog a testület ezzel foglalkozni. 

Gyuga Mihály József elnök hozzátette, lépések lettek kihagyva a kérdéskörben. 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Gyuga Mihály József elnök a bizottság ülését 17 óra 59 perckor 

bezárta. 

K.m.f. 

 Gyuga Mihály József    

 elnök   bizottság tagja 


